
Protokół nr 36.18

z  posiedzenia  Komisji  Rodziny,  Zdrowia  i  Polityki  Społecznej  Rady  Miasta  Ełku,  które
odbyło się 23 kwietnia   2018 roku w godzinach 1345– 1440

W   posiedzeniu   udział   wzięli  członkowie  Komisji  w/g  załączonej  listy   obecności;
na 10 członków  Komisji  w  posiedzeniu uczestniczyło 9. Nieobecny radny B. Wisowaty.
Obrady Komisji i podejmowane decyzje będą prawomocne. 

 Ponadto w obradach Komisji uczestniczyli: 
- Artur Urbański Zastępca  Prezydenta Miasta
-  Aneta Ruszczyk dyrektor MOPS
- Magdalena Sulżycka   Wydział Polityki Społecznej
-  Małgorzata Pikus – Naczelnik Wydziału Edukacji

Pkt 1. Przyjęcie porządku obrad. 
Posiedzenie Komisji otworzyła Przewodnicząca Komisji Irena Markowska. Powitała

zebranych,  stwierdziła  prawomocność  obrad.   Poprosiła  o  ewentualne  uwagi  do
zaproponowanego porządku obrad.

Członkowie komisji nie wnieśli uwag i przez aklamację przyjęli  następujący porządek
obrad:
1. Przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji.
3. Ocena zasobów pomocy społecznej Gminy Miasta Ełk za 2017 rok.

4. Sprawozdanie z bieżącej działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Ełku –
pomoc najuboższym i rodzinom dysfunkcyjnym za okres styczeń – marzec 2018 r.

5. Opinia do projektów uchwał w sprawach:
1) zmian w budżecie miasta Ełku na rok 2018,
2) ustalenia wysokości opłaty za pobyt dzieci w żłobku Miejskiego Przedszkola i Żłobka
„Ekoludki”  w Ełku,  maksymalnej  wysokości  opłaty  za  wyżywienie  oraz  warunków
zwolnienia z tych opłat.

6. Sprawy różne i wolne wnioski.

Pkt 2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji.
W związku z brakiem zastrzeżeń do protokołu z ostatniego posiedzenia Przewodniczą-

ca Komisji Irena Markowska stwierdziła, że  radni przez aklamację przyjęli protokół nr 35.18
z dnia  26 marca 2018 roku, bez uwag.

Pkt 3. Ocena zasobów pomocy społecznej Gminy Miasta Ełk za 2017 rok.

Radni otrzymali na piśmie ocenę zasobów pomocy społecznej Gminy Miasta Ełk za
2017 rok. Aneta Ruszczyk dyrektor MOPS omówiła przedłożony dokument.

         W związku z brakiem  zastrzeżeń do przedstawionej ocena zasobów pomocy społecznej
Gminy Miasta Ełk za 2017 rok  Przewodnicząca Komisji Irena Markowska stwierdziła, że radni
zapoznali się  i przyjęli do wiadomości przedstawioną ocenę,  która stanowi załącznik do protokołu.



Pkt 4. Sprawozdanie z bieżącej działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Ełku
– pomoc najuboższym i rodzinom dysfunkcyjnym za okres styczeń – marzec 2018 r.

Aneta Ruszczyk dyrektor MOPS omówiła sprawozdanie w sprawie jak wyżej.
W związku z brakiem chętnych do zabrania głosu i brakiem  zastrzeżeń do przedsta-

wionego sprawozdania Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że radni zapoznali się  i przyjęli
do wiadomości sprawozdanie  z bieżącej działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecz-
nej w Ełku – pomoc najuboższym i rodzinom dysfunkcyjnym za okres styczeń – marzec 2018
r.,  które stanowi załącznik do protokołu.

Pkt. 5. Opinia do projektów uchwał w sprawach:
1) zmian w budżecie miasta Ełku na rok 2018,

Członkowie  Komisji  po  zapoznaniu  się  z  proponowanymi  zmianami  w  budżecie
miasta;  głosując  9  głosami”za’  (jednomyślnie  „za”)  wyrazili  pozytywną  opinię  do
zaproponowanego projektu uchwały w sprawie jak wyżej.
  

2)  Projekt  uchwały  w  sprawie ustalenia  wysokości  opłaty  za  pobyt  dzieci  w żłobku
Miejskiego  Przedszkola  i Żłobka  „Ekoludki”  w Ełku,  maksymalnej  wysokości  opłaty  za
wyżywienie oraz warunków zwolnienia z tych opłat, w załączeniu do protokołu.

Nie podjęto dyskusji. 
 Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym; 9 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw”
i  0  głosach  wstrzym.  (jednomyślnie  „za”)  zaopiniowali  pozytywnie  projekt  uchwały
w sprawie jak wyżej.  

Pkt 6.  Sprawy różne i wolne wnioski.

Radny Michał Tyszkiewicz poinformował:
1) rodzice uczni szkół podstawowych nr 3, nr 4 i nr 5 zwracają uwagę na problem z szafkami
w szkole. Otóż szafki służą dla nauczycieli, a nie dla uczni.
2) w Szkole Podstawowej nr 4 zostały wprowadzone dyżury dla uczni w szatni. Rodzcom to
się nie podoba.

3) w Szkole Podstawowej nr 3 jest akcja zbiórki nakrętek. Rodzicom nie podoba się sposób
nagradzania uczni za przynoszenie nakrętek.

Odpowiedzi  udzielił  Zastępca  Prezydenta  Miasta  A.  Urbański  informując,  że  są  to
typowe sprawy, które należy zgłaszać dla dyrektora danej szkoły.

Radny Nikodem Kemicer zabrał głos odnośnie budowanej windy w Szkole Podstawo-
wej nr 7. Poinformował, że rozmawiał z dyrektorem tej szkoły i ma informacje, że wykonaw-
ca windy jest licytowany przez komornika. Zadaje pytanie, czy środki pozyskane z PFRON
zostaną wykorzystane?, czy mamy zapisy, że inwestor startujący w przetargu nie powinien
być zadłużony?

Odpowiedzi udzielił Zastępca Prezydenta Miasta A. Urbański informując, że dyrektor
szkoły nie zgłaszał problemu, niemniej zostanie to sprawdzone.

Radny Mirosław Sawczyński zwrócił się z prośbą o udrożnienie cieku wodnego, który płynie
z rzeki  w kierunku pierwszej fontanny przy Centrum Edukacji Ekologicznej i dalszej części przepły-
wu przez Centrum Edukacji Ekologicznej.



Na tym posiedzenie i protokół zakończono.

Protokołowała: Przewodnicząca Komisji

Elżbieta Liziewska  Irena Markowska


